

Bestyrelsesmøde Torsdag d. 9. januar. 2014 kl. 19:15  
Hos Henrik LYFA parken Måløv byvej 229, T, 2760 Måløv

Deltagere	Afbud
Karsten Dueholm <b>KD</b>	
Ole Kveiborg <b>OK</b>	<b>X</b>
Henrik Wilson <b>HW</b>	
Mia Knudsen <b>MK</b>	<b>X</b>
Ege Christiansen <b>EC</b>	
Preben Svendsen <b>PS</b>	
<b>Referent</b>	<b>KD</b>

## Dagsorden

## Referat

	Dagsorden	Referat
<b>1</b>	Godkendelse af sidste mødes referat	Referat godkendt
<b>2</b>	Nyt fra formanden <ul style="list-style-type: none"><li>• Legeplads</li><li>• Fælleshus</li><li>• Antenne</li><li>• Vedligehold veje</li></ul>	<p><b>KD</b> informerede.</p> <p>Der har sammen med Søndergård Nord (GFSN), været afholdt møde med Ballerup Kommune (BK) omkring kommunens ønske om at etablere yderlig boldbane i området. Kommunen havde påtænkt at etablere boldbane med kunststofbelægning, på Tueholmen (arealet mellem genbrugspladsen og daginstitutionen). Der var en del debat om placeringen, GFSS har den holdning at placering ikke er spec. god, dels på grund af trafikken på Søndergårds alle og dels den afsidesliggende placering, vil betyde at boldbanen ikke ville blive benyttet. Der blev efterfølgende drøftet andre placeringer, GFSN havde et ønske om at boldbanen placeret på "nokken" i den sydlige del af søen. BK mener dog ikke der kan gives tilladelse til en placering her. Muligheden for at placere, eller erstatte den boldbane der er på arealet Syd / Vest for vores område, blev drøftet som en mulighed. Samtidig blev dræningen af banen påtalt. Der blev åbnet op for evt. andre ny etableringer i området. BK undersøger mulighederne for en "Krolf bane" på arealet nord for Bækholmen inden Bebyggelsen på Søholmen, samt etablering af en Petanquebane sammen med de øvrige boldbaner. BK kommer tilbage med mulige forslag til etableringerne.</p> <p>Der har sammen med GFSN været afholdt møde omkring fælleshuset. Begge grundejerforeningen har stillet "spørgsmålstegn" til "kasseret" det projekt der foreligger. Begge foreninger ønsker at</p>

Grundejerforeningen Søndergård Syd  
Måløv

		<p>få dokumentation for vedligeholdelsesomkostninger til en type byggeri af den type, og en bedre udnyttelse af de bebyggede kvm., inden der kan gives opbakning til ansøgning af fondsmidler. BK fremsender til de 2 formænd ansøgningsdokumentet til gennemsyn / godkendelse inden det fremsendes til fondene.</p> <p>Der har desværre været en fejl i opkrævningerne af antennebidrag, hvilket har betydet at alle har modtaget opkrævning med post. Fejlen rettes automatisk inden 2. kvartals opkrævning. Der ligger en beskrivelse til medlemmerne på hjemmesiden om hvordan de skal forholde sig til fejlen.</p> <p>GFSS ejede veje er blevet gennemgået og reparere lige før jul. Samtidig er det besluttet at "Vejdoktoren" fremadrettet gennemgår og kommer med forslag til vedligehold én gang om året</p>
<b>3</b>	Økonomi afslutning 2013	<b>HW</b> er ved at færdiggøre hensættelser til EL og færdiggør herefter regnskabet.
<b>4</b>	Status overdragelsesforretning	<b>KD</b> sender kopi af overdragelsesdokumentet til øvrige bestyrelsesmedlemmer.
<b>5</b>	Økonomi genbrugsplads	<p>For at sikre større gennemsigtighed i økonomien i genbrugspladsen, stiller Bestyrelsen større krav til dokumentation og orientering for flg.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Indhentning af alternativt tilbud på tømning af containere</li> <li>• Udgifter til Administrationsomkostninger</li> <li>• Udgifter til Revisionsomkostninger</li> <li>• Regnskab 2013</li> <li>• Godkendt budget 2014</li> <li>• Kvartalsregnskab</li> <li>• Evt. udlejning af pladser til eks. campingvogne el.lign.</li> <li>• Diverse forslag til besparelser</li> </ul>
<b>6</b>	Tilbud / vedligeholdelse legeplads	<b>PS</b> undersøger udførelsen af reparation i henhold til tilbud og evt. sætter arbejdet i gang.
<b>7</b>	Forberedelse fastelavn	Afholdes 2. marts. <b>KD</b> koordinere med <b>MK</b> som efterfølgende uddelegerer opgaverne.
<b>8</b>	Mødekalender	Mødekalender omdelt (der var desværre fejl i den omdelte) og fremsættes som PFD fil. <b>EC</b> spurgte til mulighed for at flytte sommerfesten (fra sidste lørdag i august) til 23. august. Hvis der ikke er indvendinger imødekommes dette
<b>9</b>	Eventuelt	Ingen punkter
<b>10</b>	Næste møde	Afholdes d. 13. marts <b>KD</b> inviterer GFSN med start kl. 18:00 hos Henrik.